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از :  مدير شعب بانك مسكن استان فارس گفـت 
هاي خريد و ساخت مسكن نياز بـه     اين پس وام

ضامن ندارد و با اين حساب بسـاط دلالان وام      
 .شود مسكن برچيده مي

وگو با خبرنگار فـارس     محسن اميري  در گفت
هاي خريد و ساخت  وام:  در شيراز اظهار داشت

خانه تا سقف نامحدود به دليل در گـرو رفـتـن      
ها در بانك مسكن بدون ضامن پـرداخـت      خانه
با بـخـشـنـامـه        :  اين مقام بانكي افزود.  شود مي

هاي ديگـر   جديد از بانك مركزي پرداخت وام
ميليون ريال با داشتن يك ضامـن   100تا سقف 

ها  ضامن:  وي تصريح كرد.  شود معتبر انجام مي
هاي غير مسكن بايد معتبر و    براي پرداخت وام

 . از سوي بانك تاييد شوند

مدير شعب بانك مسكن استان فـارس اضـافـه        
هاي خريد و ساخـت   گرفتن ضامن در وام: كرد

هـاي     خانه و گرفتن بيش از يك ضامن در وام  
ميليون ريال تخـلـف و بـا         100ديگر با سقف 

 . شود شعبه متخلف برخورد مي
هاي اين بانـك   اميري با اشاره به نظارت بر شعبه

سيستم نظارتـي  :  در سطح استان فارس بيان كرد
بانك مسكن بسيار قـوي اسـت و اقـدام بـه               

 . گيرد هرگونه تخلف را از كاركنان مي
سالانه از هـر      :  اين مقام بانكي خاطرنشان كرد

شعبه بانك مسكن در سطح استان فارس چـهـار     
بـه  .  شـود    بار بازرسي و نظارت كامل انجام مـي 

گزارش فارس، اين اقدام بانك مسكن علاوه بر 
تر اين بانك مبني بـر     دليل پيش اينكه اقدام بي

داشتن دو ضامن كارمند همزمان بـا در رهـن         
رفتن خانه خريداري يا ساخـتـه شـده تـوسـط          

كند، از بسـيـاري از        متقاضي وام را منتفي مي
هايي كه تاكنون توسط دلالان وام    سوءاستفاده

گرفت به شدت جلـوگـيـري     مسكن صورت مي
اين اقـدام هـمـچـنـيـن از افـزايـش               .  شود  مي

هـاي     هايي كه در اثر همين سوءاستفاده پرونده
دلالي در محاكم قضايي به وجود آمده اسـت،    

هاي خريداري يا ساخته  خانه. كند جلوگيري مي
هاي بسيار بالايي نيـز دارنـد بـه         شده كه قيمت

ميليون تومان در رهـن بـانـك       25يا  20خاطر 
تريـن   گيرند كه اين خود محكم مسكن قرار مي

پيشگيري اين بانك نسبت به عدم بازپـرداخـت   
 .مبلغ وام است

 مديركل مسكن مهر بنيادمسكن انقلاب اسلامي كشور
 :در شيراز خبر داد 

 هزار واحد مسكوني مهر280واگذاري 
 280:  مديركل مسكن مهر بنياد مسكن انقلاب اسلامي كشـور گـفـت     

هزار نفر در حال ساخـت   25هزار واحد مسكوني مهر در شهرهاي زير
به بهر برداري نهايـي خـواهـد      1391است وتا پايان سه ماهه سوم سال 

 . رسيد 
به گزارش روابط     
عمومي اداره كل     
بنياد مسكن انقلاب   
اسلامي استان        
فارس، مهندس       
اميد محمدي در      
حاشيه بازديد از      
پروژه هاي درحال   
ساخت مسكن مهر    
شهرهاي زير         

هزار نفراستان    25
فارس با ارزيابي مثبت روند موجود، هدف از اين بازديد را بررسي                
اقدامات انجام شده و تبادل اطلاعات در ادامه سفرهاي استاني دانست            

هزار واحد مسكوني مهر در سراسر         280عمليات اجرايي    :  و گفت 
به پايان  1391كشور در حال انجام است كه تا پايان سه ماهه سوم سال             

  .خواهدرسيد
از سه ماهه دوم سال جاري به تناوب كار              :  مهندس محمدي افزود   

افتتاح وبهره برداري از واحدهاي مسكن مهر آغاز شده است كه بهره             
ساله و خود مالك از اين نمونه         99واحدازطرح    3839برداري همزمان 

نيز همچنان ادامه دارد و در اين فرصت بالغ            90هستند و تا پايان سال      
 . هزار واحد مسكوني مهر به بهره برداري خواهد رسيد  140بر 

با توجه به استقبال مردم از طرح مسكن مهر در            :  وي خاطرنشان كرد  
هزار واحدي  240هزار نفر جمعيت، علاوه برسهميه         25شهرهاي زير   

هزار واحد مسكوني مهر افزون بر تعهدات گذشته از              40سالجاري  
وزارت راه ومسكن تقاضا شد كه با موافقت آن وزارتخانه روند                   
معرفي به بانك مسكن و شروع عمليات ساخت اين تعداد واحد                    

كل   1391مسكوني آغاز شده است و تا پايان سه ماهه سوم سال                  
اين مسئول ضمن ارزيابي     .  تعهدات انجام شده به پايان خواهد رسيد        

مثبت پروژه هاي مسكن مهر،  استان فارس را بعد از استان تهران                     
 31در بين    :  اولين سازنده مسكن مهردر كشور معرفي كرد و گفت           

هزار نفر، استان فارس    25شهر زير    70استان كشور با دارا بودن حدود 
 . در رتبه اول ساخت مسكن مهر  قرار دارد

شـهـر    870هزار واحد مسكوني در    280: مهندس محمدي يادآورشد
به گفته وي بـا      .  هزار نفر جمعيت كشور درحال ساخت است 25زير 

هاي  انجام شده از سوي اين نهاد، متقاضيان مسكن مهر در برنامه ريزي
هزار نفركه تا كنون موفق به دريافت تسهيلات ساخت 25شهرهاي زير 
توانند با مراجعه به اين نهاد ضمن معرفي به بانك مسكن از نشده اند مي

 . مند شوندخدمات قانوني بهره
 

مسئول بيمه دام و طيور معاونت بهبود توليدات دامي 
 :وزارت جهاد كشاورزي

كليه پرورش دهندگان جوجه يك روزه 
ها را به صورت بيمه شده موظفند جوجه

 خريداري كنند
مسئول بيمه دام و طيور معاونت بهبود توليدات دامـي وزارت جـهـاد        
كشاورزي در پنجمين جلسه كارگروه بيمه دام و طيور در سال جـاري    

هاي يـك  كليه توليد كنندگان جوجه يك روزه موظفند جوجه:  گفت
روزه خود را در مبادي توليد به صورت بيمه شده، به فروش رسانده و 

هاي خود را به صورت بـيـمـه      پرورش دهندگان جوجه نيز بايد جوجه
 .شده خريداري كنند

انـد  بدين معنا كه هم پرورش دهنده و هم توليد كننده مـوظـف شـده       
 .جوجه بيمه شده، داشته باشند

براساس دسـتـورالـعـمـل،        :  حسين احمدي با اظهار اين مطلب ادامه داد
چنانچه مشخص شود مؤسسه مرغ مادر حتي يك جوجه بـه صـورت       
بيمه نشده به فروش رسانده براي نخستين بار تذكر شفاهـي، بـار دوم       
قطع يارانه گاز و سوخت، بار سوم قطع يارانه آب و برق و در صورت 

ماه عدم تمديد پروانه بهره برداري و براي آخرين بـار     6ادامه يافتن، 
كل پروانه بهره برداري باطل خواهد شد كه اين امـر بـراي پـرورش        

 .دهنده جوجه يك روزه نيز به همين صورت است
آن چـيـزي   : وي به بحث تخفيف حق بيمه طيور نيز اشاره كرد و گفت

اي كـه    كه در حال حاضر مصوب شده، اين است كه براي هـر دوره     
درصد تخفيف قـايـل    20درصد تا سقف  5بيند مرغداري خسارت نمي

درصد افزايش يـابـد تـا       50شوند، اما پيشنهاد داده شده تا اين رقم به 
مشوق خوبي براي مرغداراني باشد كه مديـريـت خـوبـي داشـتـه و             

 .اندبهداشت را رعايت كرده
هايي كه چندين دوره براي آن دسته از مرغداري: احمدي تصريح كرد

شوند و صرفا به اميد دريافت خسـارت    پشت سر هم دچار خسارت مي
هستند نيز پيشنهاد شده است تحت عنوان كسورات تنبـيـهـي بـه ايـن          

 .واحدها بخشي از خسارت پرداخت نشده يا به طور كامل قطع شود
 

 :وزير نيرو در جمع خبرنگاران

 عزم راسخ براي انتقال آب خزر
 به سمنان 

به گزارش خبرنگار اعزامي دفتر خبرگزاري فارس در استان سمنان بـه  
شهرستان دامغان، مجيد نامجـو در    
حاشيه سفر به شهرستان دامغان در   

وگو با خبرنگاران با اشاره به  گفت
دومين هدف از سـفـر خـود بـه           
شهرستان دامغـان كـه بـرگـزاري         
نشست بررسي نحوه انتقال آب از   
درياي خزر به استان سمنان اسـت،  

امروز در ايـن      :  در اين باره گفت
اند، در    سفر تيمي از مسئولان كه مطالعات اوليه اين طرح را انجام داده

اند و بحث خوبي در رابطـه بـا بـررسـي          اين باره گزارشي ارائه كرده
 . بيني منابع مالي اجراي اين طرح انجام شد مشكلات و پيش
هاي  گذاري بايد با مشاركت بخش خصوصي و سرمايه:  نامجو ادامه داد

هاي دولت بتوانيم طرح انـتـقـال آب از           غيردولتي و همچنين حمايت
 . درياي خزر به استان سمنان را اجرايي كنيم
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  را آرمان   بشري   جامعه   در كل   انسان   سعادت   ايران   اسلامي   جمهوري
  را حـق        و عـدل    حق   و حكومت   و آزادي   داند و استقلال   خود مي

از      كـامـل     خودداري   در عين   بنا بر اين.  شناسد مي   جهان   مردم   همه
  طلبانه   حق   ديگر، از مبارزه   ملتهاي   در امور داخلي   دخالت   هر گونه

   حـمـايـت        از جـهـان         در هر نقطـه    در برابر مستكبرين   مستضعفين
  .كند مي

 شود؛ پرداخت مي هاي خريد و ساخت خانه تا سقف نامحدود  وام
   بساط دلالان وام مسكن برچيده شد 

 :هاي ارتش در فارسآيت االله ايماني در جمع فرماندهان يگان

 محتواي غدير، 
 اعلام امامت و ولايت است

به گزارش روابـط عـمـومـي مـركـز           :  نصراله پناهي/  سرويس خبري
آموزش پياده به مناسبت عيد سعيد غديرخم مراسم جشـن بـا حضـور        
آيت االله ايماني نماينده ولي فقيه در استان و امام جمعه شيـراز، امـيـر      

دكتر حسين محمدي سرپرست ارشد نظامي ارتش در فارس،  2سرتيپ 
هاي ارتش حجت الاسلام جواد شريعتي هماهنگ كننده عقيدتي سياسي

هاي ارتـش در مـنـطـقـه فـارس و               در فارس و ساير فرماندهان يگان
كاركـنـان   
پـــايــــور  
ــز   ــركـ مـ
آمـــوزش 
ــيــــاده  پــ
بــرگـــزار  

 .گرديد
در ابتداي 
ــم   ــراسـ مـ
ــت   ــجـ حـ
الاســـــلام 

جواد شريعتي طي سخناني ضمن تبريك عيد غديرخم، گـزارشـي از       
 .روند امور فرهنگي و آموزشي مركز آموزش پياده ارايه نمود

در اين مراسم آيت االله ايماني ضمن تبريك اين عيد فرخنده، به بـيـان   
وي در بخشي از سـخـنـانـش       .  سخناني پيرامون عيد غديرخم پرداخت

محتواي غدير، اعلام امامت و ولايت است، يعني نـيـازي   :  اظهار داشت
انساني وارسته كه قدرت رهبـري  .  كه بشر در طول تاريخ داشته و دارد

جامعه انساني نيازمند رهبري و مديريت . و هدايت جامعه را داشته باشد
 .گردداست و فقدان رهبر موجب ايجاد هرج و مرج در جامعه مي

دكتر حسين محمدي ضمن تبريك ايـن روز،     2در پايان، امير سرتيپ 
از حضور آيت االله ايماني در جمع فرماندهـان و كـاركـنـان مـركـز             

 .آموزش پياده، تشكر و قدرداني نمود
اهداي هديه به نفرات برتر مسابقه كتابخواني غدير، پخش كـلـيـپ و      

 .هاي مراسم بودمولودي خواني از ديگر برنامه
در حاشيه اين مراسم، امير سرتيپ دكتر حسين محـمـدي سـرپـرسـت        
ارشد نظامي ارتش در استان فارس و كهگيلويه و بويراحمد طي گفـت  
و گويي، عيد سعيد غديرخم را استمرار ولايت و رمز ماندگاري اسـلام  
و آن را به عنوان جريان ابدي براي حفظ و تداوم جامعه اسلامـي نـام     
برد و اظهار اميدواري كرد همه پيروان ائمه اطهار و پاسداران حـريـم     

 .ولايت و ارزشهاي اسلامي باشيم

 :عباسپور مطرح كرد

  نور به سمت معادل شدن مدرك حركت پيام
رئيس كميسيون آموزش و تحقيقات مجلـس بـا     
تاكيد بر اينكه وضعيت پذيرش دانشجو و نبـود  
امكانات در دانشگاه پيام نور براي اين كميسيون 

ايم اگـر     ما اعلام كرده:  قابل قبول نيست، گفت
خدمات آموزشي دانشگاه پيـام نـور افـزايـش         
كيفيت ندهد مدارك اين دانشگـاه بـه سـمـت         

 .كند معادل شدن حركت مي
امـروز   به گزارش خبرنگار مهر، علي عباسـپـور  

در نشست خبري با اشاره به مـوضـوع اعـتـبـار        
: مدارك دانشجويان دانشگاه پيـام نـور گـفـت        

مدارك فعلي دانشجويان دانشگاه پيام نور معتبر 
است اما با توجه به وضعيت پـذيـرش در ايـن        

ايم كه اگر مسـئـولان ايـن       دانشگاه اعلام كرده
دانشگاه افزايش كيفيت لازم را انجـام نـدهـنـد       
مدارك اين دانشگاه به سـمـت مـعـادل شـدن            

وزارت علوم به مـا    :  وي افزود .كند حركت مي
هاي دانشگاه پيـام نـور را        قول داده است رشته

بررسي و اگر كيفيت ندارند تصميمات لازم را     
 .در خصوص آن اتخاذ كنند

رئيس كميسيون آموزش و تحقيقات مـجـلـس،      
من به عنوان رئيس كميسيون آمـوزش و    :  گفت

تحقيقات در دفاع از وضعيت دانشجويانـي كـه     
مي خواهند به دانشگـاهـي بـرونـد كـه هـيـچ              
امكاناتي ندارد موضع گرفتـه ام و مـعـتـقـدم            
امكانات موجود در دانشگاه پـيـام نـور بـراي           

 .آموزش عالي كشورمان شايسته نيست
مسئولان وزارت علـوم  :  وي همچنين تاكيد كرد

اند در هنگام پـذيـرش دانشـجـويـان           قول داده
 .هاي لازم را انجام دهند بررسي

عباسپور با تاكيد بر اينكه دانشگـاه پـيـام نـور         
به دليل همين :  مورد حمايت جدي ماست، گفت

ميليارد تومان در بـودجـه      42ها بود كه  حمايت
به اعتبارات دانشگاه پيام نور اضافه كـرديـم    90

درصد نسبت به سـال     50نزديك به  كه اين رقم
رئيس كمـيـسـيـون     .  گذشته افزايش داشته است
امـيـدواريـم    :  گفـت  آموزش و تحقيقات مجلس

دانشگاه پيام نور كه همواره مورد تاييد ما بـوده  
ارتقاء كيفيت دهد و جلوي افت اسـتـانـداردهـا     

وي با بيان اينكه بايد مجازي بـودن  .  گرفته شود
معتقدم بايـد  :  دانشگاه پيام نور حفظ شود، گفت

مشخص شود اعتباراتي كه از دانشجويان در كل 
شـود و       شود در كجا هزينه مـي  كشور اخذ مي

 .رود منابع آن به كجا مي
عباسپور همچنين در خصوص برخي انـتـقـادهـا     

هـاي وي در خصـوص          نسبت به موضع گيري
تـوجـهـي بـه مشـكـلات            دانشگاه پيام نور و بي

اين كميسـيـون   :  دانشجويان دانشگاه آزاد، گفت
از جملـه   ها معتقد است بايد كيفيت همه دانشگاه

دانشگاه آزاد مورد توجه قرار گيرد اما وضعيت 

هاي دانشگاه آزاد از ابـتـدا بـه             گسترش رشته
ما شاهديم در دانشگـاه پـيـام      .  اندازه فعلي نبود

 360نور ظرف دو سال گذشته تعداد پذيرش از 
الـبـتـه    .  هزار به بيش از يك ميليون رسيده است

ها در دانشگاه آزاد هم مورد  كيفيت برخي رشته
وي در پايان سخنان خود با بيـان  .  تاييد ما نيست

اينكه وزارت آموزش و پرورش در حـال نـقـد      
مـتـاسـفـانـه      :  قانون اساسي است، گفـت  3اصل 

هـايـي در      وزارت آموزش و پرورش با بخشنامه
حال اخذ شهريه از مردم است كه ايـن خـلاف       

ها تومان از برخـي   قانون است و شاهديم ميليون
شود كه به مصلحت سيسـتـم    ها اخذ مي دبيرستان

به گزارش خـبـرنـگـار          . آموزشي كشور نيست
 - دكتر كـامـران دانشـجـو       در همين حال   مهر،

وزير علوم، تحقيقات و فناوري معـتـقـد اسـت       
نور وجـود   هايي درباره دانشگاه پيام حب و بغض

 . دارد و مدرك اين دانشگاه معتبر است
طـبـق قـانـون، وزارت          :وزير علوم يادآور شد

علوم تحقيقات و فناوري مسـئـول ارزشـيـابـي          
ارزشـيـابـي     نـور اسـت و       مدارك دانشگاه پيام

مدارك اين دانشگاه به هيچ نهاد ديگري مربوط 
اگر كسي حـرفـي ديـگـر دربـاره             شود و نمي

نور بزند حـرف شـخـصـي        مدارك دانشگاه پيام
خود را بيان كرده است و اين حـرف اعـتـبـار         

وزير علوم خطاب به دانشجـويـان    .قانوني ندارد
افـرادي كـه     :  نور گفت و كاركنان دانشگاه پيام

نور شاغل هستند با طيب خـاطـر    در دانشگاه پيام
الحمدالله رب العالمين اكثريت قريـب  .  كار كنند

به اتفاق نمايندگان مجلس نيز از ايـن دانشـگـاه      
پس چه افرادي كه دارنـد در    .  كنند حمايت مي

كنند و چه افرادي كه فـارغ   اين دانشگاه كار مي
شوند بدانند كه هيچ مشكل خاصـي   التحصيل مي
عباسپور رئيس كميسيون آمـوزش  .  وجود ندارد

و تحقيقات مجلس ريشه انتقاد دانشگاه پيام نـور  
را وضعيت آموزش در اين دانشگاه مي دانـد و    

من به عنوان رئـيـس كـمـيـسـيـون             : مي گويد
آموزش و تحقيقـات در دفـاع از وضـعـيـت              
دانشجوياني كه مي خواهند به دانشگاهي برونـد  
كه هيچ امكاناتي ندارد موضـع گـرفـتـه ام و           
معتقدم امكانات موجود در دانشگاه پـيـام نـور      

 .براي آموزش عالي كشورمان شايسته نيست
اما كامران دانشجو با تاكيـد بـر حـمـايـت از            

از  وزارت عـلـوم     : دانشگاه پيام نور يادآور شد
اين دانشـگـاه      . نور حمايت مي كند دانشگاه پيام

آموزش عالي ارزان را در دسترس هـمـه قـرار        
بعضاً نسبت به ايـن كـار حـب و             داده است و

 .گيرد هايي صورت مي بغض
با اين حال دانشگاه قائم مـقـام دانشـگـاه پـيـام           

در واكنش به سخنان عـبـاسـپـور رئـيـس            نور،

ــون آمــوزش و        ــســي كــمــي
تحقيقات مـجـلـس شـوراي         

اظــهــارات اخــيــر    اســلامــي،
عباسپور را سياسي خوانـد و    

اظــهــارات رئــيــس   :  گــفــت
ــون آمــوزش و        ــســي كــمــي
تحقيقـات مـجـلـس اذهـان          

 24تا  18گروههاي سني بين 
ســال كشــور را كــه قشــر         
 .دانشجو هستند مشوش مي كند

وي با بيان اينكه نه تنها دانشگاه پيام نور بـلـكـه    
ساير دانشگاههاي كشـور اعـم از دولـتـي و               
غيردولتي برخي مشكلات كمي و كيفي دارنـد،  

كدام دانشگاه را مي توانيـد پـيـدا      :  اضافه كرد
حتي برجستـه  .  كنيد كه بدون كم و كاست باشد

ترين دانشگاههاي كشـور هـم داراي بـرخـي             
اما دانشگاه پـيـام نـور مـورد         .  مشكلات هستند

تاييد وزارت علوم است و در جـهـت اهـداف        
 .كشور و اين وزارتخانه گام بر مي دارد
نـيـز    90اين در حالي است كه در مردادماه سال 

يكبار ديگر موضوع دانشگاه پيام نور در صـدر    
در آن زمـان رئـيـس          .  اخبار قرار گرفته بـود   

كميسيون آموزش و تحقيقات مجلـس شـوراي     
مـدرك دانشـگـاه       اسلامي يادآور شده بود كـه 

پيام نور به علت كيفيت پايـيـن ايـن دانشـگـاه          
 -عبداالله معتمدي  در همان زمان.  معادل مي شود

معاون آموزش و سنجش دانشگاه پيـام نـور در       
گـفـتـه هـاي        گفتگو با مهر اعلام كـرده بـود      

عباسپورتهراني فرد، مبنايي ندارد و مدرك ايـن  
دانشگاه نه تنها معادل نمي شود بـلـكـه اعضـاي       
كميسيون آموزش هم با معادل شدن مدرك ايـن  

پـس از اعـتـراض        .  دانشگاه مخالـف هسـتـنـد      
به اظهاراتي مبـنـي بـر       دانشگاه پيام نور استادان

سازمان سنجش  معادل شدن مدرك اين دانشگاه،
نسبت به معادل شدن مدرك پيام نور اطـلاعـيـه      

سازمان سنجش آموزش كشور، در اطلاعيـه  .  داد
مدارك فارغ التحصيلي ارائـه    :  خود تأكيد كرد

شده توسط دانشگاه پيام نور براي تمام داوطلبان 
هـاي سـال جـاري و             فارغ التحصيل، ورودي  

انتخاب رشته كنندگان آزمون سـراسـري سـال      
مورد تاييد وزارت علوم، تحقـيـقـات و       1390

فناوري بوده و هيچگونه تفاوتي از نظر مـدرك  
هـا و مـوسـسـات         تحصيلي بين تمام دانشـگـاه    

آموزشي عالي و دانشگاه پيام نور مـنـدرج در       
دفترچه راهنماي انتخاب رشته وجود نداشتـه و    
به همه انتخاب رشته كنندگان اين دانشـگـاه در     
صورت قبولي و فارغ التحصيلي وفق مـقـررات   

مدرك رسمي مورد تاييد وزارت عـلـوم      جاري
  .اعطا خواهد شد

 از هر دري، كلامي
 

 يكسان سازي كدهاي مخابراتي 
  هادر استان

به گزارش خبرنگار مهر،  وزير ارتباطات و فـنـاوري اطـلاعـات از           
مصوبه هيئت دولت براي تعريف تعرفه استاني مكالمات تلفن ثابت به 

اين مصوبه به :  جاي تعرفه درون شهري و بين شهري خبر داد و گفت
مكالمات تلفن ثابت نبوده و بحث يكسان سـازي      معني افزايش تعرفه

  .كدهاي مخابراتي استانها از سر گرفته مي شود
 

 فقط دو درصد از
 ها دانش آموختگان دانشگاه 

 جذب مشاغل دولتي مي شوند 
هم ايـنـك شـمـار       :  معاون اداره كل تعاون استان فارس گفت   -ايرنا

متقاضيان دانش آموخته دانشگاه ها براي اشتغال زياد است ولي فقـط  
  .دو درصد از اين دانش آموختگان جذب مشاغل دولتي مي شوند

 

 هاي گويا در پايه اول دبستان كتاب
 از آذر ماه توزيع مي شود  

ريـزي آمـوزشـي         رييس سازمان پژوهش و بـرنـامـه   :  جام جم آنلاين
در )  لوح فشرده(هاي گويا  وزارت آموزش و پرورش از توزيع كتاب

  .پايه اول دبستان از آذر ماه خبر داد
 

 :وزير راه و شهرسازي

 سود تسهيلات مسكن مهر براي 
 درصد است 7ها مراكز استان

سود تسهيلات بانكي مسـكـن مـهـر در         :  وزير راه و شهرسازي گفت
 4درصد و در ديـگـر نـقـاط            9درصد در تهران  7مراكز استان ها 

 .درصد است

 

 :وزير اقتصاد در پاسخ به فارس خبر داد

ها از افزايش قيمت  منابع همه يارانه
 فعلاً برنامه اصلاح قيمت نداريم/ نيست

وزير امور اقتصادي و دارايي با اعلام اينكه منابـع  :  خبرگزاري فارس
اي براي اصـلاح     ها از افزايش قيمت نيست و فعلاً هم برنامه همه يارانه

مجدد قيمت ها نداريم، از تشكيل كارگروه ويژه فروش اموال گـروه  
 .استان خبر داد 4اميرمنصور آريا در 

 

جزئيات بيشتري از مرگ احمد رضايي 
 فرزند محسن رضايي

پس از انتشار خبر مرگ مشكوك احـمـد رضـايـي         :  جام جم آنلاين
فرزند دبير مجمع تشخيص مصلحت نظام، جزئيات بيشـتـري از ايـن        
حادثه جهت تنوير افكـار  

 . عمومي منتشر شد
به گزارش پايگـاه اطـلاع     

محسـن رضـايـي،       رساني
طبق اطلاعات واصله، بـا    
وجود اينكه احمد رضايي 
با هتل قرارداد داشـتـه و     

بـايسـت   مسئولين هتل مـي 
هر روز اتاق را نـظـافـت      

كردند، اما جنازه وي   مي
 .سه روز كف اتاق بوده است

بنابر اين گزارش، علي رضايي برادر كوچكتر احمد كه براي تحويل 
جنازه در دوبي به سر مي برد با مراجعه به هتل، از مديران هتل علـت  
عدم حضور در اتاق براي نظافت را سوال كرده اما مسـئـولان هـتـل       
ضمن سر باز زدن از بيان حقيقت ماجرا، به پاسخ هاي غير منطقـي و    

 .اند دور از توافق و قرارداد اكتفا كرده
در همين حال، يكي از اعضاي پليس دوبي كه در محل حادثه حضور 
پيدا كرده، عنوان كرده كه پس از حضور در اتاق محل حادثه، جسد 
احمد رضايي در كف اتاق افتاده بوده و يك جلد قرآن و پارچه اي   
كه مزين به اسماء الهي بوده در كنار وي افتاده بود كه در تحقيقـات  

 .نيز به آن اشاره شده است

 بيمارستان نمازي شيراز ، چهارمين بيمارستان جهان در پيوند عضو است 
رييس دانشگاه عـلـوم پـزشـكـي          
شيراز با تقدير از تيم پيوند اعضـا    

: در بيمارستان نمازي شيراز گـفـت  
شيراز به عنوان چهارميـن مـركـز      
جهان كه كار علمي پيوند عضو را 

دهد، شناخـتـه   با موفقيت انجام مي
  .شده است

دكترمحمد هادي ايمانيه، در گفت 
و گو با خبـرنـگـار خـبـرگـزاري         

ثـبـت   :  جمهوري اسـلامـي افـزود     
عمل پيوند كـبـد در        250سالانه 

شيراز يك ركورد جهاني است كه 
همه دانشمندان به آن افتخـار مـي     

درحـالـي   :  وي اظهار داشت .  كنند

كه تنها دو مركزعلمي درآمريكـا  
و يك مركز علمي درانگـلـسـتـان     
كارعلمي پيوند عضو را به خوبـي  
و با موفقيت انجـام مـي دهـنـد،         
استادان دانشگاه و اعضـاي تـيـم        
پيوند در دانشگاه علوم پـزشـكـي      
شيراز، نام اين شهر را در رديـف      
چهارم موفقيت عمل پـيـونـد در        

 . جهان قرار داده اند
رييس دانشگاه عـلـوم پـزشـكـي          

بـروز بـرخـي      :  شيراز بيان كـرد    
بيماري ها موجب شده اسـت كـه     
هر روز نياز به دياليـز و پـيـونـد         
عضو از جمله كليه و كبد بيـشـتـر    

شود و يكي ديگر از دلايـل ايـن       
كار افزايش متوسط سن و افزايش 

 . اميد به زندگي است 
متاسفانه برخي :  دكتر ايمانيه گفت

از مناطق كشـور دچـار فـزونـي         
بيماران كليوي و كبدي هستند كه 
دليل آن افزايش ديابـت در ايـن       
مناطق است، بـه عـنـوان مـثـال            

 16تحقيقات نشان داده است كـه    
درصد از مردم بـوشـهـر ديـابـت        

هاي آتـي  دارند كه احتمالا در سال
هاي كـلـيـوي      اين افراد به بيماري
: وي گـفـت    .   دچار خواهند شـد   

متاسفانه قـطـع عضـو بـه عـلـت             

فراواني بيماري ديـابـت در ايـن        
شهرنيز آماري بالايـي دارد و از        

ها اين رو ضروري است تا خانواده
در اين مناطق حساسيـت و دقـت       
بيشتري در به دست اوردن سلامت 

  .داشته باشند

 :وزير راه و شهرسازي در مراسم افتتاح ايستگاه راه آهن شيراز
 آهن شيراز، بزرگترين و زيباترين ايستگاه كشور استايستگاه راه

 ها قرار داردكيفيت بخشي به قطارها، در اولويت برنامه :مديرعامل شركت راه آهن كشور �
: خديجه غضنفري/ سرويس خبري

بهره برداري از ايستگاه راه آهـن    
شيراز و خطوط ريلي مواصلاتي و 
نخستين قطار باربـري بـا حضـور        
وزير راه، استاندار فارس و جمعـي  
از مسئولان وزارتـي و مـديـران          

 .ارشد استاني صورت گرفت
وزير راه و شهرسازي در مراسمـي  
كه در سالن ايسـتـگـاه راه آهـن         

امروز ايـران  :  شيراز برپا شد گفت
هـزار     82با توجـه بـه سـاخـت           

كيلومتر راه اصلي، روسـتـايـي و      
هـزار   600ميليون و  2بزرگراه و 

واحد مسكوني به پايگـاه بـزرگ     
راه سازي و خانه سازي تبديل شده 

 .است
با اتصال نـقـاط كـور      :  وي افزود

ها به دنـبـال ايـن        ريلي و آزادراه
هاي ريلي هستيم كه با توسعه شبكه

اي، هزينه گران جابجـايـي   و جاده
بار را پايـيـن آورده و مـوجـب           
افزايش درآمد به ويژه در بـخـش   

 .ترانزيت شويم
وزير راه و شهرسازي، ايستگاه راه 
آهن شـيـراز را زيـبـاتـريـن و               
بزرگترين ايستگاه راه آهن كشور 
اعلام كرد كه با وسـعـت هـفـت         

 800كيلومتر و اعتباري بالغ بـر      
 .ميليارد ريال احداث شده است

علي نيكزاد در پايان از مسئولين و 
مردم خواست در نگـهـداري ايـن      

 .ايستگاه كوشا باشند
: در ادامه استاندار فـارس گـفـت       

ايستـگـاه راه آهـن شـيـراز در              
شرايطي به بهره برداري رسيد كـه  

هاي كشـور    از بسياري از فرودگاه
 .مجهزتر و زيباتر است

در حال حاضر پنج روز : وي افزود
در هفته به صورت همزمان قـطـار   
از شيراز به تهـران و بـالـعـكـس          

كند كه با تـوجـه بـه        حركت مي
مباحث گردشگري، موقـعـيـت و      
فرصت مناسبـي را در اخـتـيـار           

 .دهدمسئولين اين بخش قرار مي
ايجـاد  :  صادق عابدين اظهار داشت

 -و راه انـدازي قـطـار شـيـراز              
آغاز شد كه تا  80اصفهان از سال 

درصد پيشرفت  14تنها با  84سال 
 84فيزيكي همراه بود، اما از سال 

 4درصـدي،     86با پيشرفت  88تا 
برابر سالهاي قـبـل از آن رشـد            

هزار ميـلـيـاردي     2داشت و اعتبار 
در نظر گرفته شده بـراي آن بـه       
دليل طولاني شـدن مـدت زمـان        

هزار ميـلـيـارد     8اجراي پروژه به 
رسيد، اما متأسفانه شـيـريـنـي و         

وي .  حــلاوت آن احســاس نشــد      
با توجه به جـايـگـاه    :  تصريح كرد

ويــژه اســتــان فــارس از نــظــر          

گردشگري و جابـجـايـي    
مسافران از يك طرف و   
تولـيـدات مـحـصـولات        
باغـي و كشـاورزي از         
طرف ديگر، تلاش داريم 
شيـراز را بـه بـارانـداز           
كــالاهــاي وارداتــي در     
منطقه جنـوبـي تـبـديـل        

 .كنيم
استاندار فارس در ادامـه    

ــراز داراي    :  گــفــت ــي ش
سومين فرودگاه كشور از بـابـت       
حمل و نقل و جابـجـايـي مسـافـر        

به همين دلـيـل تـوجـه بـه          .  است
توسعه اين فرودگاه بايد مد نـظـر     

 .قرار گيرد
مديرعامل شركت راه آهن كشـور  

 21در حـال حـاضـر          :  نيز گفت
استان كشور از شبكه ريلي بـهـره     

-باشد كه كار توسعه شبكهمند مي
استان ديـگـر در        9هاي ريلي در 

 .حال برنامه ريزي و اجراست
بـحـث   :  صاحب محمدي بيان كـرد 

تريـن مـانـع و        تجهيز منابع، جدي
هـاي  مشكل بررسي توسعه شـبـكـه   

ريلي كشور است كه با استفاده از 
هاي مالي داخلي بـه روش    ظرفيت
BOT      در برنامه كار اين شـركـت

قـرار دارد و بــا ايـن روش از               
هـاي بـخـش خصـوصـي          ظرفيت

داخلي و خارجي بـراي تـوسـعـه       
-شبكه ريلي كشور استفـاده مـي    

درصد  80:  وي اظهار داشت.  شود
ظرفيت باري ريلي كشور به بخـش  
خصوصي واگذار شد كـه بـاقـي      
مانده نيز تا پـايـان سـال واگـذار         

وي همچنين يكـي از    .  خواهد شد
هاي اين شركت را كيفيت اولويت

بخشي قطارها برشمرد و تـأكـيـد      
تلاش داريم با ايمن نمودن و :  كرد

كيفيت بخشي قطارها، به شـأنـيـت    
 .ملت ايران نزديك شويم

در حـال حـاضـر      :  وي اضافه كرد
بـار در     12حركت قطار شيراز به 

 220هفته با ظرفيت جـابـجـايـي       
هزار مسافر در سال رسيـده اسـت     
كه در صـورت اسـتـقـبـال، ايـن           

هزار نفر جابجـايـي    50ظرفيت به 
 .در سال خواهد رسيد


